

## 2+i INDUSTRY-ACADEMIA COLLABORATION PROGRAM OF ELECTRONIC ENGINEERING FOR INDONESIAN STUDENTS

印尼 2+i 電子工程系產學合作專班

### Application Qualification 申請資格

Foreign student status:

外國學生身份

According to Article 2 of MOE Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan  
具外國學生身份:依外國學生來台就學辦法第二條規定

- Education

學歷

Foreign students must graduate from 2-year or 3-year colleges or institutions approved by the Ministry of Education

外國學生須符合教育部採認之專科或學院畢業者

- Language Proficiency

語言能力

Hopefully, the applicant reaches TOEIC 450 or equivalent language proficiency test but the applicant's TOEIC between 375 and 450 can be conditionally accepted.

本專班申請入學時，希望英語能力能達 TOEIC 450 或同等之英文能力測驗，但 TOEIC 成績落於 375 至 450 間者仍可有條件接受。

- Academic performance requirement average graduation grade of 60 or above.

學業成績：本專班招收學生之學業成績規定為畢業平均成績達 60 以上

### Criteria for Screening 徵選標準

Document Review (40%) 書面審查 (40%)

English Proficiency (30%) 英文能力 (30%)

Grade Ranking (30%) 成績排名 (30%)

Adding Points Items (including Chinese ability certificate, Technical certificate and other related certificates)  
其他加分項目 (包括華語能力證明, 專業證照和其他相關證明)

